
V Libochovanech dne 16. října 2006 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

V uplynulém týdnu jsme řešili nedobrou situaci našich financí. Ač se to nezdá, realizace ubytovny 

spolykala trochu víc, než jsme měli rezervováno, takže jsme si sáhli na pomyslné dno obecní kasy. Po 

dlouhých úvahách odsouhlasilo zastupitelstvo na svém posledním zasedání úvěr pro naší obec, po 

porovnání nabídek jednotlivých bankovních domů byla zvolena nabídka ČSOB ve výši 209 tis. Kč. 

Potřebujeme zaplatit vršící se faktury za zrealizované služby a naše finanční možnosti jsou velmi 

omezené. Je to poprvé za uplynulých 16 let ve funkci starostky obce, kdy budu nucena učinit tento 

potřebný krok. Předpokládám, že se do konce roku vzpamatujeme a nebude potřeba na běžný provoz 

čerpat úvěrové peníze. 

Jako členové mikroregionu Porta Bohemica se stáváme i členy MAS České středohoří (místní akční 

skupiny), informace o našich rozvojových plánech jsem předala už doplněné ze strategie mikroregionu 

tak, aby je bylo možné zapracovat do nové strategie MAS, která by nám měla pomoci při získávání 

dotací v novém volebním období. Těšíme se, ale čeká nás hodně práce. 

Přípravy na komunální volby jsou v plném proudu, materiály jsou už mezi občany, doufám, že jim 

týden bude stačit k tomu, aby se rozhodli, komu dají svůj hlas. Nebude to nijak složité, protože na 

sedmičlenné zastupitelstvo je registrováno osm adeptů. Alespoň nějaká možnost volby. Pro příště by 

to chtělo opravdu více aktivních do místní politiky. 

Konec týdne byl ve znamení sběru nebezpečného odpadu, opět se ukázalo, že půlroční perioda svozu je 

tak akorát, protože se vždy v domácnostech a hospodářstvích našich obyvatel něco k odložení najde. 

Příští týden budou dodány velkoobjemové vaky na odkládání zbytkové zeleně ze zahrádek. 

Před budovou našeho Obecního úřadu se vztyčila kovová konstrukce na zastřešení schodiště, které 

v zimě namrzá a je pro přicházející nebezpečné. Po jeho konečném zafixování do dlažby mu bude 

vyrobena krytina ze dřeva  kanadské šindele, poradíme si i s osvětlením schodiště. 

Přestože se odpolední teploty šplhají ke dvaceti stupňům, po ránu je už pěkně chladno. Bohužel se 

ještě dost komínů každý večer rozdýmá těžkým kouřem a zamoří naše krásné údolí nedýchatelným 

odérem. Části obce vytápěné plynem jsou tak zamořeny a poněkud se vytrácí snaha labské údolí učinit 

příjemným místem pro život. Přesto návštěvy výletníků na kolech jakoby nebraly konce, jezdí stále a je 

to tak dobře. Dobře pro ně samotné, dobře pro nás vesnické, protože se tak nejjednodušší cestou 

dostáváme do kontaktu s okolním světem. Někdo se zastaví na občerstvení, někdo jen tak projede či 

prosviští, ale jsou i tací, kteří si nás najdou na internetu a něco víc se o nás dozví. Třeba jako právě teď 

Vy. 

  

       

Na shledanou za týden se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


